
Protokół Nr 310
posiedzenia Zarządu Powiatu w Końskich

z dnia 12 września 2023r.

Zarząd rozpoczął obrady o godzinie 800• Posiedzenie otworzył Z-ca
PrzewodniczącegoZarządu - Pan Wiesław Skowron witając Członków Zarządu

oraz zaproszonych gości. W posiedzeniu udział wzięli:

• Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron,

• Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa,

• Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik
oraz

• Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski,

• Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz,

• Główny Specjalista w Wydz. Ol - Pani Monika Równicka.

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.

Wicestarosta zaproponował następujący porządek obrad:
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad.
2. Przyjęcie protokołu Nr 305 posiedzenia Zarządu Powiatu.
3. Podjęcie uchwał Zarządu Powiatu w sprawach:

a) powołania Komisji Przetargowej i zatwierdzenia dokumentacji
przetargowej dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego w trybie podstawowym, którego przedmiotem jest:
Zakup sprzętu komputerowego, sieciowego i oprogramowania
w ramach grantu "Cyfrowy Powiat" z podziałem na części :

Część 1: Zakup serwera z oprogramowaniem,
Część 2: Dostawa przełącznika sieciowego z usługą wymiany
dotychczasowego przełącznika obsługującego węzeł główny sieci
światłowodowej wraz z migracją konfiguracji - 2 uchwały,

b) powołania Komisji Przetargowej i zatwierdzenia dokumentacji
przetargowej dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego w trybie podstawowym, którego przedmiotem jest:
Modernizacja lT - zakup sprzętu komputerowego w powiecie
koneckim w ramach projektu pn.: "e-Geodezja - cyfrowy zasób
geodezyjny Województwa Świętokrzyskiego":

Część 1. Zakup i dostawa serwerów,
Część 2. Zakup i dostawa pozostałego sprzętu (przełączniki, zasilacze
awaryjne, szafa serwerowa, zestaw zasilania awaryjnego, biblioteka
taśmowa, modernizacja infrastruktury),
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Część 3. Zakup i dostawa zestawu do skanowania,
Część 4. Zakup i dostawa półki z dyskami do macierzy (rozbudowa
posiadanej przez Zamawiającego macierzy Dell ME4024) - 2
uchwały.

4. Sprawy różne.

Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pan Wiesław Skowron zapytał, czy są

uwagi bądź propozycje do przedstawionego wyżej porządku obrad dzisiejszego

posiedzenia.

Na wniosek Dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pana
Stanisława Mościńskiego Zarząd rozszerzył porządek obrad dzisiejszego
posiedzenia o punkt dotyczący rozpatrzenia wniosku radnego Rady Powiatu
o zabezpieczenie środków w budżecie powiatu na 2024 rok z przeznaczeniem na
remont drogi powiatowej Nr 0436T Stąporków - Stara Góra - Furmanów.

Zarząd przyjął porządek obrad po uwzględnieniu zmian.

Zarząd bez uwag przyjął protokół Nr 305 posiedzenia Zarządu Powiatu.

Ad.3
Naczelnik Wydz. Inwestycji, Zamówień Publicznych i Mienia Powiatu 

Pani Barbara Panek oraz Kierownik Biura d.s. Informatyzacji - Pan Mariusz
Gonera przedstawili projekty uchwał Zarządu w sprawach:

a) powołania Komisji Przetargowej i zatwierdzenia dokumentacji
przetargowej dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego w trybie podstawowym, którego przedmiotem jest: Zakup
sprzętu komputerowego, sieciowego i oprogramowania w ramach grantu
"Cyfrowy Powiat" z podziałem na części:

Część 1: Zakup serwera z oprogramowaniem,
Część 2: Dostawa przełącznika sieciowego z usługą wymiany
dotychczasowego przełącznika obsługującego węzeł główny SIeCI
światłowodowej wraz z migracją konfiguracji - 2 uchwały,

Naczelnik Wydz. IM - Pani Barbara Panek poinformowała, że ponownie
zostanie ogłoszone postępowanie o udzielenie zamówienia publicznego na zakup
sprzętu komputerowego w ramach projektu "Cyfrowy Powiat". Oznajmiła, że

skład Komisji Przetargowej nie ulega zmianie. Warunkiem udziału

w postępowaniu jest złożeniewstępnegooświadczeniaz art. 125 prawa zamówień
publicznych. Omówiła kryteria wyboru ofert tj.: cena 60%, okres gwarancji 40%.
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Kierownik Biura d.s. Informatyzacji - Pan Mariusz Gonera dodał, że został

złożony wniosek do instytucji zarządzającej o wydłużenie terminu realizacji
zamówienia i taka zgoda została udzielona.

Uwag do w/w projektów uchwał nie było.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 159/2023 oraz Nr 160/2023
w przedmiotowych sprawach.

b) powołania Komisji Przetargowej i zatwierdzenia dokumentacji
przetargowej dotyczącej postępowania o udzielenie zamówienia
publicznego w trybie podstawowym, którego przedmiotem jest:
Modernizacja IT - zakup sprzętu komputerowego w powiecie koneckim
w ramach projektu pn.: "e-Geodezja - cyfrowy zasób geodezyjny
Województwa Świętokrzyskiego":

Część 1. Zakup i dostawa serwerów,
Część 2. Zakup i dostawa pozostałego sprzętu (przełączniki , zasilacze
Część 3. Zakup i dostawa zestawu do skanowania,
Część 4. Zakup i dostawa półki z dyskami do macierzy (rozbudowa
posiadanej przez Zamawiającego macierzy Dell ME4024) - 2 uchwały.

Naczelnik Wydz. IM - Pani Barbara Panek poinformowała, że

proponowany skład Komisji Przetargowej został poszerzony o Inżyniera

Projektu , który jest odpowiedzialny za dokumentację związaną z prowadzonym
postępowaniem. Oznajmiła, że na potwierdzenie warunków udziału

w postępowaniu wykonawcy powinni złożyć wstępne oświadczenie z art. 125
prawa zamówień publicznych. Omówiła kryteria oceny ofert tj. cena 60%, termin
dostawy 40%.

Skarbnik Powiatu - Pani Edyta Drążkiewicz zwróciła uwagę, że partnerzy
projektu, w przypadku uzyskania oszczędności po przetargach powinni przesunąć
środki na tych partnerów, którym środków zabraknie. Poinformowała, że jeżeli

zabezpieczone kwoty na prowadzone postępowanie okażą się niewystarczające

wówczas konieczne będzie zwołanie sesji Rady Powiatu.

Zarząd jednogłośnie podjął uchwały Nr 161/2023 oraz Nr 162/2023

w przedmiotowych sprawach.
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Ad. 4
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński przedstawił wniosek radnego Rady Powiatu o zabezpieczenie środków

w budżecie powiatu na 2024 rok z przeznaczeniem na remont drogi powiatowej
Nr 0436T Stąporków - Stara Góra - Furmanów. Oznajmił, że droga ta z uwagi

na duże obciążenie ruchem ciężkim wymaga poprawy parametrów technicznych
i dostosowania ich do obowiązujących wymagań. Szacunkowy koszt wykonania
dokumentacji projektowej to kwota ok. 500 000 zł. Szacunkowy koszt wykonania
zadania wynosi ok. 15 mln zł.

Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd uznał, że rozważy możliwość

zabezpieczenia środków na wykonanie dokumentacji projektowej dotyczącej

przebudowy w/w drogi.

Ad. 5
W sprawach różnych:

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o termin odbioru
ul. Młyńskiej w Końskich, odcinka w ciągu drogi Końskie - Proćwin - Nałęczów

oraz odcinka w ciągu drogi powiatowej Radoszyce - Jacentów.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że ul. Młyńska w Końskich, wykonana w ramach

programu Polski Ład edycja I została odebrana w dniu 31 sierpnia b.r. Droga
Końskie - Proćwin - Nałęczów jest w trakcie realizacji . Wykonawca wystąpił

o przedłużenie terminu wykonania o 1 miesiąc i Wojewoda przychylił się do

przedmiotowego wniosku. Droga ta zostanie wykonana do końca października.

W kwestii przebudowy drogi Jacentów - Radoszyce to termin wykonania zadania
przypada na 15 października.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał, czy wyznaczona osoba
kontroluje na bieżąco i przeprowadza częściowe odbiory realizowanych
inwestycji i remontów na drogach. Wniósł zastrzeżenia do wykonania

poszerzenia ul. Koneckiej w Radoszycach w zakresie zagęszczenia poboczy.
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Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński poinformował Zarząd, że roboty drogowe są na bieżąco kontrolowane.
W zakresie wykonania robót na poboczach badany jest wskaźnikzagęszczenia.

Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa zapytał o:
./ wykonanie kanalizacji burzowej i przepustów przy ul. Koneckiej

w Radoszycach,
./ termin wykonania przedłużenia ul. Leśnej w Radoszycach,
./ wykonanie rowów odwodnieniowych w Wilczkowieach i Gustawowie,
./ przejście dla pieszych na ul. Koneckiej w Radoszycach,
./ wyniki naboru z programu Polski Ład edycja VI i VIII.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że kanalizacja burzowa i przepusty przy ul. Koneckiej
w Radoszycach zostaną wykonane . Termin wykonania przedłużenia ul. Leśnej
w Radoszycach (zadanie realizowane przy współudziale Lasów Państwowych

Nadleśnictwo Radoszyce) przypada na 20 października b.r. Na wykonanie rowów
w Wilczkowieach zostanie ogłoszony przetarg w tym miesiącu. Roboty zostaną

wykonane do końca listopada b.r. W kwestii przejścia dla pieszych DyrektorZDP
poinformował, że krawężnik w miejscu przejścia zostanie obniżony, zgodnie
z obowiązującymi przepisami. W kwestii naboru edycji VI i VIII programu
rządowego Polski Ład Dyrektor stwierdził, że nie została jeszcze ogłoszona lista
wyników.

Na wniosek Z-ca Przewodniczącego Zarządu - Pana Wiesława Skowrona
Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich omówił stan zaawansowania
realizacji zadań na drogach powiatowych w pozostałych gminach Powiatu
Koneckiego.

Członek Zarządu - Pan Dariusz Banasik zapytał o planowany termin
zakończenia robót na odcinku drogi Końskie - Proćwin - Nałęczów

w miejscowości Proćwin.

Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Końskich - Pan Stanisław

Mościński odpowiedział, że roboty zostaną wykonane do końca października,

rozliczone do końca listopada b.r.
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Członek Zarządu - Pan Jarosław Staciwa poinformował o pismie

Przedstawiciela ZakładuPogrzebowego Eden w Końskich z informacja dotyczącą

wynajmu chłodni w Domu Pomocy Społecznej "Cichy Zakątek" w Końskich

przez Zakład Pogrzebowy Hades z przeznaczeniem na działalność prosektoryjną.

Sekretarz Powiatu - Pan Zbigniew Sadorski udzielił informacji w tym

temacie. Oznajmił, że w Biurze Rady Powiatu znajduje się korespondencja

dotycząca sprawy, w fonnie skargi na działalność organu. Stwierdził, że

z informacji jakie posiada wynika, że były prowadzone rozmowy pomiędzy

Dyrektorem DPS i właścicielem Zakładu Pogrzebowego Hades, ale nie doszło do

podpisania umowy najmu.

Innych spraw nie było.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Z-ca Przewodniczącego

Zarządu o godz. 845 zamknął posiedzenie.

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Monika Równicka
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Podpisy Członków Zarządu:

Wiesław Skowron

Jarosław Staciwa

Dariusz Banasik
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